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095/20 Ny bibliotekplan 2021 - 2025 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 

1. Karmøy kommunestyret vedtar ny bibliotekplan 2021 – 2025 
2. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser vil bli fremmet i budsjettbehandlinger 

 
01.09.2020 Eldrerådet 
 
Behandling 
Eldrerådet støtter enstemming innstillingen. 
 
ELD - 021/20 Vedtak: 
 

1. Karmøy kommunestyret vedtar ny bibliotekplan 2021 – 2025 
2. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser vil bli fremmet i budsjettbehandlinger 

 
01.09.2020 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig innstillingen. 
 
RFM - 022/20 Vedtak: 
Rådmannens forslag til vedtak: 

1. Karmøy kommunestyret vedtar ny bibliotekplan 2021 – 2025 
2. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser vil bli fremmet i budsjettbehandlinger 

 
 
02.09.2020 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
HOK - 029/20 Vedtak: 
 

1. Karmøy kommunestyret vedtar ny bibliotekplan 2021 – 2025 
2. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser vil bli fremmet i budsjettbehandlinger 

 

07.09.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 095/20 Vedtak: 
 

1. Karmøy kommunestyret vedtar ny bibliotekplan 2021 – 2025 
2. Tiltak som får budsjettmessige konsekvenser vil bli fremmet i budsjettbehandlinger 
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096/20 Hovedplan drikkevann 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret vedtar Hovedplan for drikkevann 2020-2027.  
De årlige bevilgninger følger av de årlige budsjettvedtak.  
 
01.09.2020 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 
Behandling 
Vikshåland (Sp) stilte spørsmål om størrelse på klausulering. 
Administrasjonen utarbeider notat før endelig behandling i kommunestyret. 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
HTM - 083/20 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar Hovedplan for drikkevann 2020-2027.  
De årlige bevilgninger følger av de årlige budsjettvedtak.  
 

07.09.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
Tilleggsforslag, foreslått av Helge Thorheim, Karmøylista 
Kommunestyret viser til at vann er vårt viktigste næringsmiddel. Kommunestyret viser spesielt til 
målsettingen i Kap. 2.2 hvor det fremgår at råvannskildene skal sikres mot forurensning ved 
klausulering eller annen sikring av nedslagsfeltene og at det ikke skal forekomme uønsket aktivitet i 
nedslagsfeltene. Kommunestyret ber om at dette arbeidet gis høg prioritet. 
 
Gaard (H) ber om orientering ifm mulighet for inngjerding av hensyn til vilt. 
 
Lindtner (SP) ber om orientering ifm mulighet for inngjerding av beiteområder (ref. pkt 9 - sikring av 
nedslagsfelt). 
 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
Tilleggsforslag fra Thorheim (KL) ble enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 096/20 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar Hovedplan for drikkevann 2020-2027.  
De årlige bevilgninger følger av de årlige budsjettvedtak.  
 
Kommunestyret viser til at vann er vårt viktigste næringsmiddel. Kommunestyret viser spesielt til 
målsettingen i Kap. 2.2 hvor det fremgår at råvannskildene skal sikres mot forurensning ved 
klausulering eller annen sikring av nedslagsfeltene og at det ikke skal forekomme uønsket aktivitet i 
nedslagsfeltene. Kommunestyret ber om at dette arbeidet gis høg prioritet. 
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097/20 Hovedplan for avløp - revisjon 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret vedtar Hovedplan for avløp 2020-2027. 
De årlige bevilgninger følger av de årlige budsjettvedtak 
 
01.09.2020 Hovedutvalg teknisk og miljø 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
HTM - 084/20 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar Hovedplan for avløp 2020-2027. 
De årlige bevilgninger følger av de årlige budsjettvedtak 
 

07.09.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 097/20 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar Hovedplan for avløp 2020-2027. 
De årlige bevilgninger følger av de årlige budsjettvedtak 
 
 
 
 

098/20 Økning av ramme - P72000 Skudeneshavn brannstasjon 
ombygging/tilbygg 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
 
Rammen til prosjektet økes fra 8,2 millioner kroner til 14,5 millioner kroner. 
 
Økningen foreslås inndekket på følgende måte: 

1. 2 millioner kroner overføres fra P501 «Mindre oppgraderinger av bygg og anlegg» til P720 
«Skudeneshavn brannstasjon ombygging/tilbygg» i 2020. 

2. Prosjektet får tilført 4,3 millioner kroner i budsjettet for 2021. Disse dekkes inn ved å 
redusere rammen til P501 «Mindre oppgraderinger av bygg og anlegg» med tilsvarende 
beløp for 2021. 

 

07.09.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 098/20 Vedtak: 
Rammen til prosjektet økes fra 8,2 millioner kroner til 14,5 millioner kroner. 
Økningen foreslås inndekket på følgende måte: 

1. 2 millioner kroner overføres fra P501 «Mindre oppgraderinger av bygg og anlegg» til P720 
«Skudeneshavn brannstasjon ombygging/tilbygg» i 2020. 

2. Prosjektet får tilført 4,3 millioner kroner i budsjettet for 2021. Disse dekkes inn ved å 
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redusere rammen til P501 «Mindre oppgraderinger av bygg og anlegg» med tilsvarende 
beløp for 2021. 

 
 
 

099/20 Betaling for transport til dag- og aktivitetstilbud 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret tar saken til orientering. 
 
 
01.09.2020 Eldrerådet 
 
Behandling 
Nytt fellesforslag, foreslått av Nils Oddvar Reiersen,  
Eldrerådet er i mot en så sterk økning i satsen for de utviklingshemmede. 
 
 
Reiersens forslag ble enstemmig vedtak. 
 
ELD - 022/20 Vedtak: 
Eldrerådet er i mot en så sterk økning i satsen for de utviklingshemmede. 
 
01.09.2020 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Vedtak i eldrerådet lagt fram. 
Nytt forslag, foreslått av Lars Gunnar Oma: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne mener at en økning på 120 % for å få transport til 
dag- og aktivitetstilbud er urimelig. Rådet er i mot dette. 
Omas forslag enstemmig vedtatt. 
 
RFM - 020/20 Vedtak: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne mener at en økning på 120 % for å få transport til 
dag- og aktivitetstilbud er urimelig. Rådet er i mot dette. 
 
 
02.09.2020 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Nytt forslag til vedtak i sak 023/20, foreslått av Susan Elin Borg, Karmøylista 
Takstøkningen stoppes med umiddelbar virkning og brukerne får refusjon for innbetalt mellomlegg. 
En gradvis takstøkning innarbeides i budsjettarbeidet for 2021. 
 
Susan Borg 
Karmøylista 
 
Nytt forslag til vedtak i sak 023/20, foreslått av Ruth Mariann Hop, Arbeiderpartiet 
Karmøy kommune går tilbake til gamle satser for transport for psykisk utviklingshemmede 
umiddelbart. I løpet av en tre års periode skal en jobbe for å harmonisere kostandene for de eldre og 
de utviklingshemmede. Dette starter i budsjettarbeidet for budsjett 2021. Brukerene betales tilbake 
evt ekstra utgifter de har hatt til transport etter at den nye ordninge (inneværende) ble iverksatt.  
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Hop (Ap) fremmet på vegne av posisjonspartiene Ap, FrP, KrF og Sp fellesforslag til nytt vedtak.  
 
Borg (KL) fremmet forslag på vegne av Karmøylista.  
 
Karmøylista trakk sitt forslag, og tilsluttet seg til posisjonspartienes forslag, men med 
protokolltilførsel om at partiet ved senere behandling kan komme til å stemme annerledes.  
 
Fellesforslaget fra posisjonspartiene Ap, FrP, KrF og Sp, og Karmøylista enstemmig vedtatt.  
 
 
HHO - 023/20 Vedtak: 
Karmøy kommune går tilbake til gamle satser for transport for psykisk utviklingshemmede 
umiddelbart. I løpet av en tre års periode skal en jobbe for å harmonisere kostandene for de eldre og 
de utviklingshemmede. Dette starter i budsjettarbeidet for budsjett 2021. Brukerene betales tilbake 
evt ekstra utgifter de har hatt til transport etter at den nye ordninge (inneværende) ble iverksatt.  
 
 

07.09.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
       
Forslag fra Karmøylista og Høyre i sak 99/20, foreslått av Helge Thorheim, Karmøylista 
 
1. Takstøkningen fra 2019 stoppes med umiddelbar virkning og brukerne får refusjon for innbetalt 
mellomlegg som er betalt i 2020. 
2. Fra og med budsjettåret 2021 foretas det en årlig økning av taksten i henhold til 
konsumprisindeksen. 
 
 
Forslag i sak 99/20, foreslått av Odd Magne Hansen, SV-Sosialistisk Vensteparti 
 
Kommunestyret slutter seg til vedtak i Hovedutvalg helse og omsorg. Egenbetalingsatsen for 
personer som er blinde/sterkt svaksynte og personer som er avhengig av rullestol opprettholdes på 
laveste nivå. 
 
Hansen (SV) har bedt om å få retningsliner for bruk av transporttilbudet fremlag før behandling i 
kommunestyret. 
 
Forslag framsatt av Hansen (SV) fikk 1 stemme (SV 1), og falt. 
 
Fellesforslag fra Karmøylista og Høyre framsatt av Thorheim (KL) fikk 4 stemmer (H 3, KL 1), og falt. 
 
Innstillingen fra helse og omsorg fikk 6 stemmer (AP 3, KRF 1, FRP, 1 SP 1), og vant frem. 
 
 
FSK - 099/20 Vedtak: 
 
Karmøy kommune går tilbake til gamle satser for transport for psykisk utviklingshemmede 
umiddelbart. I løpet av en tre års periode skal en jobbe for å harmonisere kostandene for de eldre og 
de utviklingshemmede. Dette starter i budsjettarbeidet for budsjett 2021. Brukerene betales tilbake 
evt ekstra utgifter de har hatt til transport etter at den nye ordninge (inneværende) ble iverksatt.  
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100/20 Arbeidstøy 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret tar saken til orientering. 
 
 
01.09.2020 Eldrerådet 
 
Behandling 
Nytt forslag, foreslått av Bjørn Harald Johansen, Arbeiderpartiet 
Eldrerådet ber kommunen innføre hensiktsmessig arbeidstøy i henhold til Arbeidstilsynets faglige 
råd. 
 
Johansens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
ELD - 023/20 Vedtak: 
Eldrerådet ber kommunen innføre hensiktsmessig arbeidstøy i henhold til Arbeidstilsynets faglige 
råd. 
 
01.09.2020 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Fellesforslag fremsatt av Aina Budal, Arbeiderpartiet: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne fremmer eldrerådets forslag i saken med følgende 
tillegg: 
Vil legge til at i miljøarbeid bør uniform unngås da det kan føre til stigmatisering og sykeliggjøring. 
Fellesforslaget fremsatt av Budal enstemmig vedtatt. 
 
 
RFM - 024/20 Vedtak: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne ber kommunen innføre hensiktsmessig arbeidstøy i 
henhold til Arbeidstilsynets faglige råd.  
Vil legge til at i miljøarbeid bør uniform unngås da det kan føre til stigmatisering og sykeliggjøring. 
 
 
02.09.2020 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Forslag til vedtak (Inge J. Ekornsæter, Høyre), foreslått av Inge Jacob Ekornsæter, Høyre 
• Innføring arbeidstøy i den somatiske hjemmetjenesten 
• Utføre risikokartlegging 
• Ny sak fremlegges etter kartlegging med total vurdering alle relevante forhold hjemmetjenesten 
 
 
Forslag til vedtak i sak 024/20, foreslått av Ruth Mariann Hop, Arbeiderpartiet 
1. Administrasjonen organiserer en straksinnføring av nødvendig arbeidstøy for somatisk 
hjemmetjeneste (jf. alternativ 2) 
 
2. Økte kostnader for 2020 belastes formannskapets disposisjonsfond. Rådmanenn legger denne 
økte kostanden inn i kommunens budsjett og økonomiplan fra og med 2021.  
 
3. Arbeidstilsynets konklusjon, etter den pågående risikokartleggingen, vil være et grunnlag for 
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hvorvidt det er nødvendig å innføre nye rutiner for arbeidstøy i andre deler av hjemmetenensten 
(bolig, miljøtjenesten,  aktivitet- og avlastningstjenestne, ROP, fysio- og ergoterapitjenesten.  
 
4. Det settes ned en arbeidsgruppe som jobber videre med å se på de virksomhetene som ikke får 
utlevert arbeidstøy. Arbeidsgruppen utarbeider en felles tilbakemelding. Arbeidsgruppen foreslås 
bestående av leder for administrasjonsutvalget, hovedutvalg helse, en person fra arbeidstakerorg., 
personalsjef, helsesjef, hovedvernombud helse. 
 
Forslag om å støtte de tillitsvalgtes forslag i administrasjonsutvalget, foreslått av Susan Elin Borg, 
Karmøylista 
Borg (KL) foreslo at det ikke ble fremmet et eget forslag fra hovedutvalget, men at hovedutvalget 
kunne enes om å støtte det forslaget som de tillitsvalge kommer til å legge frem i 
administrasjonsutvalget sitt møte 03.09.2020.  
 
 
Borg (KL) foreslo at det ikke ble fremmet et eget forslag fra hovedutvalget, men at hovedutvalget 
kunne enes om å støtte det forslaget som de tillitsvalge kommer til å legge frem i 
administrasjonsutvalget sitt møte 03.09.2020.  
 
Ekornsæter(H) fremmet forslag.  
 
Hop (Ap) fremmet forslag på vegne av posisjonspartiene Ap, FrP, KrF og Sp.  
 
Ekornsæter (H) trakk sitt forslag.  
 
Forslaget fremsatt av Hop (Ap) på vegne av posisjonspartiene Ap, FrP, KrF og Sp enstemmig vedtatt. 
 
 
HHO - 024/20 Vedtak: 
1. Administrasjonen organiserer en straksinnføring av nødvendig arbeidstøy for somatisk 
hjemmetjeneste (jf. alternativ 2) 
 
2. Økte kostnader for 2020 belastes formannskapets disposisjonsfond. Rådmanenn legger denne 
økte kostanden inn i kommunens budsjett og økonomiplan fra og med 2021.  
 
3. Arbeidstilsynets konklusjon, etter den pågående risikokartleggingen, vil være et grunnlag for 
hvorvidt det er nødvendig å innføre nye rutiner for arbeidstøy i andre deler av hjemmetenensten 
(bolig, miljøtjenesten,  aktivitet- og avlastningstjenestne, ROP, fysio- og ergoterapitjenesten.  
 
4. Det settes ned en arbeidsgruppe som jobber videre med å se på de virksomhetene som ikke får 
utlevert arbeidstøy. Arbeidsgruppen utarbeider en felles tilbakemelding. Arbeidsgruppen foreslås 
bestående av leder for administrasjonsutvalget, hovedutvalg helse, en person fra arbeidstakerorg., 
personalsjef, helsesjef, hovedvernombud helse. 
 
03.09.2020 Hovedutvalg administrasjon 
 
Behandling 
Endresen (FrP) fremmet på vegne av hele utvalget  følgende alternativt forslag til innstillingen: 
1. Administrasjonen organiserer en straksinnføring av nødvendig arbeidstøy for somatisk 
hjemmetjeneste. 
 
2. Økte kostnader for 2020 belastes formannskapets disposisjonsfond. Rådmann bes legge denne 
økte kostnaden inn i kommunens budsjett og økonomiplan fra og med 2021.  
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3. Arbeidstilsynets konklusjon, etter den pågående risikokartleggingen, vil være grunnlag for hvorvidt 
det er nødvendig å innføre nye rutiner for arbeidstøy i andre deler av hjemmetjenesten. (Bolig- og 
miljøtjenesten, Aktivitet- og avlastningstjenesten, Rus- og psykisk helsetjenesten, Fysio- og 
ergoterapitjenesten.)  
 
4. Det settes ned en arbeidsgruppe som jobber videre med å se på de virksomhetene som ikke får 
utlevert arbeidstøy. Arbeidsgruppen utarbeider en felles tilbakemelding . Arbeidsgruppen skal bestå 
av en tillitsvalgt fra fagforeningene, personalsjef, etatssjef helse, hovedverneombud helse og omsorg, 
leder for Hovedutvalg Administrasjon og leder for Hovedutvalg Helse og omsorg. 
 
 
Aarhus (H) fremmet følgende som punkt 5 i fellesforslaget: 
 
5. Det gjennomføres en evaluering av arbeidsgruppen av hva som har skjedd med saken når 
ordningen er innført.       
 
Fellesforslaget fremmet av Endresen  med tilleggsforslaget fremmet av Aarhus enstemmg vedtatt. 

 
 
 
HUA - 018/20 Vedtak: 
1. Administrasjonen organiserer en straksinnføring av nødvendig arbeidstøy for somatisk 
hjemmetjeneste. 
 
2. Økte kostnader for 2020 belastes formannskapets disposisjonsfond. Rådmann bes legge denne 
økte kostnaden inn i kommunens budsjett og økonomiplan fra og med 2021.  
 
3. Arbeidstilsynets konklusjon, etter den pågående risikokartleggingen, vil være grunnlag for hvorvidt 
det er nødvendig å innføre nye rutiner for arbeidstøy i andre deler av hjemmetjenesten. (Bolig- og 
miljøtjenesten, Aktivitet- og avlastningstjenesten, Rus- og psykisk helsetjenesten, Fysio- og 
ergoterapitjenesten.)  
 
4. Det settes ned en arbeidsgruppe som jobber videre med å se på de virksomhetene som ikke får 
utlevert arbeidstøy. Arbeidsgruppen utarbeider en felles tilbakemelding . Arbeidsgruppen skal bestå 
av en tillitsvalgt fra fagforeningene, personalsjef, etatssjef helse, hovedverneombud helse og 
omsorg, leder for Hovedutvalg Administrasjon og leder for Hovedutvalg Helse og omsorg. 
 
5. Det gjennomføres en evaluering av arbeidsgruppen av hva som har skjedd med saken når 
ordningen er innført. 
 
 
07.09.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
Fellesforslag fra Karmøylista og Høyre, foreslått av Helge Thorheim, Karmøylista 
1. Rådmannen bes straks påse at arbeidstakere i kommunen, som denne saken vedrører, får utlevert 
arbeidstøy i henhold til lover og forskrifter som gjelder for disse tjenestene. 
2. Kommunestyret viser til tilsyn gjennomført av Arbeidstilsynet i juni 2020, og forventer at 
Rådmannen responderer snarest på de pålegg som ble gitt fra Arbeidstilsynet vedr mangler i henhold 
til gjeldende regelverk. 
3. Kommunestyret viser til langvarig og godt engasjement i denne saken fra 
arbeidstakerorganisasjonenes og verneombudets side, og forventer at Rådmannen kommer frem til 
gode omforente løsninger på saken sammen med arbeidstakerorganisasjonene og verneombudet. 
4. Rådmannen bes rapportere tilbake til kommunestyret når saken vedr arbeidstøy har funnet en 
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tilstrekkelig god omforent løsning, der denne også imøtekommer Arbeidstilsynets krav. 
5. Eventuelle nye kostnader som påføres i denne saken, forutsettes dekket innenfor rammen til 
Helse- og omsorgsetaten. 
 
 
Forslag til vedtak, foreslått av Alf Magne Grindhaug, Kristelig Folkeparti 
1. Administrasjonen organiserer en straksinnføring av nødvendig arbeidstøy for somatisk 
hjemmetjeneste (jf. alternativ 2) 

 2. Økte kostnader for 2020 belastes formannskapets disposisjonsfond. Rådmanenn legger denne 
økte kostanden inn i kommunens budsjett og økonomiplan fra og med 2021. 

  3. Arbeidstilsynets konklusjon, etter den pågående risikokartleggingen, vil være et grunnlag for 
hvorvidt det er nødvendig å innføre nye rutiner for arbeidstøy i andre deler av hjemmetenensten 
(bolig, miljøtjenesten, aktivitet- og avlastningstjenestne, ROP, fysio- og ergoterapitjenesten. 

 
4. Rådmannen bes rapportere tilbake til kommunestyret når saken vedr arbeidstøy har funnet en 
tilstrekkelig god omforent løsning, der denne også imøtekommer Arbeidstilsynets krav. 

 
Det ble avholdt gruppemøte før votering. 
 
Vedtak fra hovedutvalg helse og omsorg, samt forslag fremmet av Thorheim (KL) på vegne av KL og 
H, ble i gruppemøte omforent til nytt fellesforslag fra AP, H, KL, SP, FRP og KRF, fremmet av 
Grindhaug (KRF). 
 
Forslag fra Hovedutvalg admnistrasjonsutvalget fikk 1 stemme (SV 1), og falt. 
 
Fellesforslag fremmet av Grindhaug (KRF) fra fikk 10 stemmer, og vant frem. 
 
 
FSK - 100/20 Vedtak: 
1. Administrasjonen organiserer en straksinnføring av nødvendig arbeidstøy for somatisk 
hjemmetjeneste (jf. alternativ 2) 

 2. Økte kostnader for 2020 belastes formannskapets disposisjonsfond. Rådmanenn legger denne 
økte kostanden inn i kommunens budsjett og økonomiplan fra og med 2021. 

  3. Arbeidstilsynets konklusjon, etter den pågående risikokartleggingen, vil være et grunnlag for 
hvorvidt det er nødvendig å innføre nye rutiner for arbeidstøy i andre deler av hjemmetenensten 
(bolig, miljøtjenesten, aktivitet- og avlastningstjenestne, ROP, fysio- og ergoterapitjenesten. 

 
4. Rådmannen bes rapportere tilbake til kommunestyret når saken vedr arbeidstøy har funnet en 
tilstrekkelig god omforent løsning, der denne også imøtekommer Arbeidstilsynets krav. 
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101/20 RIKSSAMLINGSJUBILEUM HAFRSFJORD 2022 - ORGANISERING  OG 
FINANSIERINGSMODELL 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
1.          Karmøy kommune vedtar å delta i en felles markering av Rikssamlingsjubileum 2022 og gir sin    
tilslutning til endelig organisering og finansieringsmodell slik det fremgår i saksframlegget. 
2.          Karmøy kommune vil bidra økonomisk til gjennomføringen i tråd med foreslått 
finansieringsmodell, totalt kr 1.000.000. 
3.          Det skal  oppnevnes representanter fra Karmøy kommune som medlem i styringsgruppa for 
Hafrsfjord 2020: 
4.          Det forutsettes likelydende vedtak om deltakelse og økonomisk bidrag fra 
kommunene Haugesund, Stavanger, Sola og Rogaland fylkeskommune. 
 
 
02.09.2020 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
HOK - 032/20 Vedtak: 
 
1.          Karmøy kommune vedtar å delta i en felles markering av Rikssamlingsjubileum 2022 og gir sin    
tilslutning til endelig organisering og finansieringsmodell slik det fremgår i saksframlegget. 
2.          Karmøy kommune vil bidra økonomisk til gjennomføringen i tråd med foreslått 
finansieringsmodell, totalt kr 1.000.000. 
3.          Det skal  oppnevnes representanter fra Karmøy kommune som medlem i styringsgruppa for 
Hafrsfjord 2020: 
4.          Det forutsettes likelydende vedtak om deltakelse og økonomisk bidrag fra 
kommunene Haugesund, Stavanger, Sola og Rogaland fylkeskommune. 
 
 

07.09.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
Forslag i sak 101/20, foreslått av Helge Thorheim, Karmøylista på vegne av KL og H 
 
Kommunestyret viser til tidligere meddelelser fra Rådmannen om en stram økonomi for kommunen, 
der det vil bli en utfordrende budsjettforhandling til høsten. Kommunestyret viser ellers til at Karmøy 
kommune over mange år har lagt ned et betydelig arbeid og ressurser i forbindelse med å profilere 
vår historiske arv fra vikingetiden, ikke minst gjennom Avaldsnesprosjektet. 
Karmøy kommune vedtar å ikke delta i en felles markering av Rikssamlingsjubileum 2022. 
 
Forslag framsatt av Thorheim (KL) fikk 4 stemmer (H 3, KL 1), og falt. 
 
Rådmannens innstilling fikk 7 stemmer, og vant frem. 
 
FSK - 101/20 Vedtak: 
1.          Karmøy kommune vedtar å delta i en felles markering av Rikssamlingsjubileum 2022 og gir sin    
tilslutning til endelig organisering og finansieringsmodell slik det fremgår i saksframlegget. 
2.          Karmøy kommune vil bidra økonomisk til gjennomføringen i tråd med foreslått 
finansieringsmodell, totalt kr 1.000.000. 
3.          Det skal  oppnevnes representanter fra Karmøy kommune som medlem i styringsgruppa for 
Hafrsfjord 2020: 
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4.          Det forutsettes likelydende vedtak om deltakelse og økonomisk bidrag fra kommunene 
Haugesund, Stavanger, Sola og Rogaland fylkeskommune. 
 
 
 
 

102/20 4087 Skjerming av landfallkulvert i sjøen på Kalstø 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 

1. Formannskapet vedtar detaljregulering 4087 for Skjerming av landfallkulvert i sjøen på Kalstø 
med tilhørende reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 07.09.20), jf. plan- og 
bygningslovens § 12-12. 

 
2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens § 12-

12. 

 
 

07.09.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
Midtun (FRP) redegjorde for sin habilitet i saken. Han ble ansett som direkte inhabil jf. fvl. § 6 (1) 
grunnet at han er styreleder i firma som har inngått avtale om entreprenørarbeidene på anlegget. 
 
Midtun fratrådte. 
 
10 representanter til stede. 
 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
Rune Midtun (FRP) tiltrådte. 11 representanter til stede. 
 
FSK - 102/20 Vedtak: 
 

1. Formannskapet vedtar detaljregulering 4087 for Skjerming av landfallkulvert i sjøen på Kalstø 
med tilhørende reguleringsbestemmelser (vist på kart sist datert 07.09.20), jf. plan- og 
bygningslovens § 12-12. 

 
2. Planen kunngjøres og grunneiere og rettighetshavere varsles, jf. plan- og bygningslovens § 12-

12. 
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103/20 Samlesak for referatsaker 
 
 

07.09.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
 
 
FSK - 103/20 Vedtak: 
Referatsak 033/20: Høring - Forslag om å innføre krav om at kommuner og helseforetak skal avtale 
hvordan de sammen skal planlegge og utvikle tjenester, ble oversendt til hovedutvalg helse og 
omsorg. 
Øvrige referatsaker ble tatt til etteretning. 
 
 
 
 

104/20 Samlesak for spørsmål 
 
 

07.09.2020 Formannskapet 
 
Behandling 
1. Ordfører orienterte om følgende: 

·  Formannskapet har bedt om fortløpende orientering Bernt Østnor i forbindelse med en 
eventuell Haugalandspakke nr. 2. Powerpoint presentasjon fra Østnor skal legges ut på 
referatliste til kommunestyret.  Østnor invideres til å avholde en orientering i forkant av et 
møte i formannskapet.   

 
2. Hansen (SV) viste til unge flyktninger fra Moria, og til at det var behov for umiddelbar hjelp. 

·  Ordfører informerer om at Karmøy kommune i dag har fått forespørsel fra IMDi om å ta mot 
19 flyktninger.  

·  Det er allerede gjort politisk vedtak om å ta imot inntil 30 flyktninger i 2020. 
 
3. Thorheim (KL) viste til at han er valgt som kommunens representant i styret i Skudenes 
historielag.  
Det bes om at kommunen stiller seg positive til å kunne legge til rette for toalettfasiliteter til turister 
og besøkende til Skudeneshavn ved å klargjøre med ledninger i grunnen for å bygge toaletter i 
tilknytning til tidligere kiosk på ferjekaien som nå er bygg som disponeres av næringsforeningen. 
Dette i samarbeid med utbyggingen av Skude Fryseri.  
 
Ordfører orienterte om at han har tatt dette opp med rådmannen. 
 
4. Thorheim (KL) stilte spørsmål til økonomiske midler til Haugalandspakke nr. 2. 
Ordfører svarte: Delprosjekt 1 av "omkjøringsvegen " er vedtatt av styringsgruppen og blir betraktet 
som "låst prosjekt". I tillegg har Fylkesrådmannen foreslått at prosjektet Fagerheim-Førland skal 
tilkjennes kr. 130 mill. 
 
 
 
 
 
 


